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藏夹 欢迎进入：2009年外销员课程免费试听 点击进入免费体

验：百考试题外销员在线考试中心 更多信息请访问：百考试

题外销员、百考试题论坛外销员 Thank you for your inquiry of

October 1. We are now sending you our catalog together with some

samples of the materials you require. We think the colors and quality

of the materials we use, and the designs and workmanship of our

products will be totally satisfactory to you. Our representative in

your area is Mr. Floyd Schrock, whom we have instructed to send

you samples of made products as soon as possible. He is authorized

to discuss the conditions and terms of transactions with you. 谢谢贵

方10月1日来函。我方随函奉送贵方所要的产品目录及有关布

样。 我方相信，本公司产品所用布料的色彩与质地、成衣的

样式与做工，会完全符合贵方的要求。 本公司在贵国的代表

是施罗克先生。我方已指令其尽快为贵方送去成衣样品，并

授权其与贵方谈判成交条件。 100Test 下载频道开通，各类考

试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


